
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Justitsministeren

Dato: 14. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 47
Mener ministeren, at en placering af det nye områdearresthus i Roskilde vil
kunne leve op til de operationelle hensyn og snitfladerne til Kriminalforsorgens
interessenters arbejde, herunder politiets opgaveløsning? Mener ministeren,
at placeringen af områdearresthuset i Roskilde vil være central i forhold til vig-
tig infrastruktur, herunder navnlig det sjællandske motorvejsnet, så transpor-
ten til hele det sjællandske område kan nedbringes mest muligt? Og mener
ministeren, at en placering i Roskilde vil tage højde for eventuelle transport-
mæssige konsekvenser for politiet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kaare.Dybvad@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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